

Privacy Policy

- We take your privacy seriously. The application does not collect, use, store, or transmit any data that can personally identify you. Other provisions of this policy may provide exceptions to this rule.
- All questions posed to the application are transmitted to the company OpenAI (openai.com), where they are processed in accordance with its own privacy policy. The developers/publishers of the “Pocket Genius” application are not responsible for these processes and any consequences that may arise. By using the application, you accept all the terms of OpenAI’s privacy policy.
- The “Pocket Genius” application utilizes Firebase (firebase.google.com) and AppMetrica (appmetrica.yandex.ru) third-party services for the collection, transmission, storage, and processing of anonymized information regarding how users interact with the application. These processes and their consequences are regulated by Firebase’s/AppMetrica’s own rules/policies, and the developers/publishers of the application are not responsible for them.
- By starting or continuing the use of the “Pocket Genius” application, you unconditionally accept all the terms of this privacy policy.

Contact Information

If you have any questions or concerns regarding this privacy policy, please contact us at support@extra.software.

— — —

Политика конфиденциальности

- Мы ответственно относимся к вашей конфиденциальности. Приложение не собирает, не использует, не хранит и никуда не передаёт никакие позволяющие идентифицировать вас данные. Иные положения настоящей политики могут предусматривать исключения из этого правила.
- Все задаваемые в приложении вопросы передаются в компанию OpenAI (openai.com), где обрабатываются в соответствии с её собственной политикой конфиденциальности. Разработчики/издатели приложения «Pocket Genius» не несут никакой ответственности за эти процессы и любые их последствия. Пользуясь приложением, вы принимаете все условия политики конфиденциальности OpenAI.
- Приложение «Pocket Genius» использует сторонние сервисы Firebase (firebase.google.com) и AppMetrica (appmetrica.yandex.ru) для сбора, передачи, хранения и обработки обезличенных сведений о том, как пользователи пользуются приложением. Эти процессы и их последствия регулируются собственными правилами/политиками Firebase/AppMetrica, и разработчики/издатели приложения не несут за них никакой ответственности.

- Начиная или продолжая пользование приложением «Pocket Genius», вы безоговорочно принимаете все условия настоящей политики.

Если у вас есть вопросы или опасения относительно настоящей политики конфиденциальности, свяжитесь с нами по адресу support@extra.software.